
Výbor územního rozvoje Městské části Praha – Dolní Měcholupy 
 

Zápis z 9. zasedání výboru konaného dne 4.10.2023  
 
Přítomni: 
Ing. Luděk Dostál 
Ing. Vladimír Kuba  
Mgr. A. Jiří Jindřich 
Jakub Landa 
Ing. Michal Karel 
Ing. arch. Tomáš Choděra (přišel v 17:42) 
 
Omluveni:  
Ing. arch. Luděk Podlipný 
 
Hosté: 
 
Jednání zahájeno v 17:32, ukončeno v 18:38 
 
Program výboru:  

 
1. Volba ověřovatele a odsouhlasení programu 
2. Dvojdomy Pod Lesíkem - vyjádření k upravené situaci 
3. Plán investic na rok 2024 - sběr podnětů 
4. Různé 

 
1) Volba ověřovatele a schválení programu  
Ověřovatelem zápisu bude Ing. Vladimír Kuba. 
 
Hlasování: pro/proti/zdržel se: 5/0/0 
 
Návrh na stažení bodu 2 - Dvojdomy Pod Lesíkem - vyjádření k upravené situaci 
. 
 

1. Volba ověřovatele a odsouhlasení programu 
2. Plán investic na rok 2024 - sběr podnětů 
3. Různé 

 
 
Odsouhlasení programu jednání. 

 
Hlasování: pro/proti/zdržel se: 5/0/0 
 
2) Plán investic na rok 2024 - sběr podnětů 
 Hlavní investice na příští rok bude stavba dětských skupin. Měla by být zadána projektová 
dokumentace na revitalizaci návsi. Městská část by měla koupit některé pozemky 
v sousedství sportovního klubu. Provést pasportizaci poškozených komunikací a provést 
realizovatelné opravy. Vyprojektovat rozšíření stávající ZŠ Kutnohorská o 2 až 3 třídy pro 
překlenutí doby do vybudování nové školy v Malém háji. Odkoupit nemovitosti 
v průmyslovém areálu Za Zastávkou. Pokračuje projektování nové ZŠ a MŠ Malý háj. 
Nové oplocení na severní části pozemků u sportovního klubu a nové záchytné sítě za 
severní brankou pro ochranu nové budovy. Realizovat cyklostezku skrz Sádky. Vybavit 
novou budovu komunitního centra. Získat pozemek a vybudovat agility hřiště. Zauvažovat 



nad vybudování skateparku nebo obdobného hřiště pro děti cca do 10 let.  
 
Usnesení: Výbor doporučuje následující podněty bez finančního ohodnocení: dětská 
skupina, projektová dokumentace náves, pořízení pozemků kolem sportovního klubu, 
chodník Hostivař - pořízení pozemku a následně investice TSK, studie a následně projekt 
a povolení přístavby ZŠ Kutnohorská, pořízení budov v areálu Za Zastávkou, výtah v DPS, 
další stupně projektu ZŠ a MŠ Malý háj, oplocení sportovního klubu, přístavby hasičské 
zbrojnice, cyklostezka v sádkách, vybavení SK, agility hřiště, skatepark. 

Hlasování: pro/proti/zdržel se: 6/0/0  
  
3) Různé 
 
Na novou školu chybí aktualizované stanovisko THMP, protože se změnila čísla pozemků. 
Chybí také potvrzené opravené situace od Finepu. 
 
Cyklostezka do Uhříněvsi momentálně nemá další připomínky od stavebního úřadu. 
 
Chystá se kolaudace Sportovního a komunitního centra. 
 
Bylo podepsáno memorandum s Prahou 15 na dopravní stavby. 
 
Probíhají jednání na směnu pozemků pro chodník do Hostivaře. původní prjekt byl 
vyprojektován na cizím pozemku. 
 
10.10.2023 bude na MHMP projednávána změna územního plánu a Zásad územního 
rozvoje pro Vysokorychlostní trať. MČ předloží jasný nesouhlas s podobou plánované 
realizace.  
 
Zapsal: Martin Kembitzký 
 
 
Ing. Luděk Dostál                             Ing. Vladimír Kuba                  Martin Kembitzký 
předseda Výboru                              ověřovatel zápisu                    tajemník Výboru 


